CORPORATE BROCHURE 2020

MAIN OFFICE

Address: Jebel Ali, Dubai - UAE Call Centre: 600 522 261

























NATIONAL FOOD PRODUCTS COMPANY

Founded in 1971, NFPC (National Food Products Company) has been serving the nation for 48 years with a number of well-known brands that more than half of the nation has grown up with. Today, NFPC is one of the region's largest employers with a team strength of over 4,500 in locations across the UAE and the region. Home to brands such as Oasis, Lacnor, Blu, Laban Up, Gulf & Safa, Melco, Milco, Royal Bakers and Aqua Fresh, the company exports to over 40 countries in the Middle East, Africa and Asia, with a focus on GCC and LEVANT.





تأسست الشركة الوطنية للمواد الغذائية عام 1971، وتقوم بخدمة الوطن على مدار 48 عاماً الماضية عبر عدد من أشهر العلامات في مجال المواد الغذائية والمشروبات. على جانب آخر، فإن أكثر من نصف سكان الدولة، ترعرع ونشأ مع هذه العلامات الرائدة. واليوم، تعتبر الشركة الوطنية للمواد الغذائية واحدة من أكبر القلاع الصناعية بالدولة وتوظف أكثر من 4500 شخص بمختلف المواقع بالإمارات والمنطقة. يذكر أن علامات مثل مياه الواحة، للكنور، بلو، لبن اب، الخليج والصفا، ملكو، ميلكو، رويال بيكرز وأكوا فريش هي من أبرز العلامات المنضوية تحت مظلة الشركة. وتصدر الشركة منتجاتها لأكثر من 40 دولة حول العالم منها الشرق الأوسط، أفريقيا، آسيا مع التركيز على دول مجلس التعاون الخليجي وبلاد الشام.











SERVING THE NATION SINCE 1984

For over 35 years, Oasis has become synonymous with water, emerging as one of the most trusted and leading drinking water brands in the UAE. Quality, innovation, and community have always been at the heart of Oasis, ever since the brand introduced the 5 Gallon refillable drinking water concept to the UAE way back in 1984. We always adhere to the highest standards of hygiene and safety, adopting environmentally conscious practices in every step of our manufacturing process.

Available in:

Cups (100ml, 200ml), PET bottles (200ml, 330ml, 500ml, 1.5L, 1Gallon, 4 Gallon and 5L), Boxed Drinking Water (330ml Regular, 330ml Sodium Free), Bulk Water (5 Gallon).



لأكثر من 35 عاماً، أصبحت مياه الواحة مرادفاً للنقاء وأضحت واحدة من أبرز علامات مياه الشرب وحظيت بثقة المستهلكين على مدار سنوات. ارتكزت الشركة على عدد من المبادئ والأسس التي جعلت منها اسماً رائداً في عالم المياه المعبأة، وهي الابتكار، الجودة والمجتمع كما أنها أول من قدم للسوق المحلي العبوة فئة 5 جالون عام 1984. وتلتزم الشركة بأعلى معايير الصحة والأمان مع تطبيق الممارسات البيئية الآمنة خلال عملية التصنيع.

توفر في:

أكواب (100 مل، 200 مل)، عبوات قابلة لإعادة التدوير (200 مل، 330 مل، 500 مل، 1.5 لتر، 1 جالون، 4 جالون، 5 لتر)، عبوات في كراتين فئة (330 مل عادية، 330 مل بدون صوديوم)، عبوات تجارية (5 جالون).











ACTIVE LIFESTYLE BEGINS WITH BLU

With an elegantly shaped bottle, unmistakable taste and gentle bubbles, Blu is the preferred choice of refreshment to quench all thirsts.

Available in:

Sparkling Plain: PET bottles (250ml, 500ml, 1L)
Sparkling Flavoured: PET bottles

(250ml Lemon, 500ml Lemon, 500ml Lemon Mint)

Still: PET bottles (250ml, 500ml, 1L)

الحيــاة الحيــويــة تبـــدأ مــع ميــاه بلـــو الفـــوّارة

تعتبر مياه بلو الفوّارة الخيار المثالي لعشاق الانتعاش والترطيب وذلك لما تتميز به من عبوات أنيقة ومذاق خاص معزز بالفقاعات.

متوفرة في:

مياه فوَارة: عبوات قابلة للتدوير (250مل، 500مل، 1لتر) مياه فوَارة منكُهة: عبوات مياه قابلة للتدوير (250مل بالليمون، 500مل بالليمون، 500مل بالليمون والنعناع) مياه عادية: عبوات مياه قابلة للتدوير (250 مل، 500 مل، 1لتر)













LIVE PURE LIVE FRESH

Aqua Fresh has been a household name for over 150 nationalities who reside in the UAE. The brand has become synonymous with pure and healthy drinking water. Having earned the reputation of being a preferred brand in the 5 Gallon bottle water category, Aqua Fresh has further introduced PET bottles in several convenient on-the-go sizes for customers who have come to love the unmistakable taste of Aqua Fresh.

Available in:

Cups (200ml), PET bottles (200ml, 330ml, 500ml, 1.5L), and Bulk PET (5 Gallon).

عـش الحيـاة بنقاء وانتعـاش

تعد مياه أكوا فريش من الأسماء المألوفة لأكثر من 150 جنسية تعيش بالإمارات، حتى أصبحت مرادفاً للنقاء والمياه الصحية. وعلى صعيد آخر، فإن علامة أكوا فريش تؤدي أداءً جيداً في مجال عبوات المياه فئة 5 جالون وأصبحت المفضلة لدى المستهلكين، وفي سياق سعيها للحفاظ على البيئة، قدمت عبوات مياه قابلة للتدوير بأحجام متنوعة توفر للمستهلك أطيب مذاق.

ىوفر في:

أكواب فئة (200مل)، عبوات مياه قابلة للتدوير (200مل، 330مل، 550مل، 1.5 مل، وعبوات تجارية قابلة للتدوير (5 جالون).







PREMIUM NATURAL DRINKING WATER

Tassay water source is from a water field in Arys Badam. This is an ecologically clean artesian source in the foothills of Western Tien Shan in South Kazakhstan which is reliably hidden by nature itself from any man-made environmental impact. The water is sourced from a depth exceeding 72 metres in pristine foothills. Today, it provides up to 45% of the domestic market of Kazakhstan.

The products are present in still and sparkling drinking water: (PET and Glass bottlle), and special edition of brands.

National Food Products Company will be the exclusive sales and distribution partner of Tassay Water across the GCC region. The brand will be available soon in PET bottle still (377ml, 500ml, 1.5L), PET bottle sparkling (500ml, 1.5L), Glass bottle still (250ml, 750ml), Glass bottle sparkling (250ml, 750ml) SKUs.

میاهشــرب طبیعیةفاخـرة

تأتي مياه تاسي المعدنية والطبيعية من ينابيع بمنطقة آريس بادام، فهو مصدر ماء ارتوازي نظيف بيئياً ويقع في سفوح تيان شان الغربية في جنوب كازاخستان وهي منطقة ذات طبيعة خلابة وبعيدة عن التأثيرات البيئية للإنسان. يتم الحصول على المياه من عمق يتجاوز 72 متراً تحت الأرض في هذه السفوح البكر. و تمد تلك المنطقة السوق المحلي في كازاخستان بما يصل لـ 45% من مياه الشرب.

تتوفر منتجات العلامة بنوعيها العادي والفوّارة: (عبوات مياه قابلة للتدوير والزجاجات)، كما تتوفر أيضاً عبوات خاصة.

ستكون الشركة الوطنية للمواد الغذائية الشريك الحصري لعلامة تاسي في الخليج والشرق الأوسط، وستتوفر قريباً في عبوات قابلة للتدوير فئة (377 مل، 500 مل، 1.5 لتر)، عبوات مياه فوّارة قابلة للتدوير (500 مل، 1.5 لتر)، عبوات زجاجية (250 مل، 750 مل)، عبوات زجاجية فوّارة (250 مل، 750 مل).













NURTURED BY NATURE

Established in 1978, Lacnor has become a staple in millions of homes, bringing people the best of nature through its wide variety of juices. Their Healthy Living Range, which is a 100% JUICE with NO ADDED SUGAR product aims to compliment the nation's drive to improve the health and wellness amongst consumers who are cautious of their sugar intake. As a market leader, Lacnor continues to be a pioneer in the development of innovations.

من خيرات الطبيعة

تأسست لاكنور عام 1978 وعرفت طريقها لملايين المنازل لما تقدمه من تشكيلة واسعة من العصائر الطبيعية. وأطلقت العلامة مؤخراً تشكيلة "لحياة صحية" والمكونة من عصير 100% وتهدف لتعزيز صحة المستهلكين عبر تقليل استهلاك السكر وبالتالي تحسين الصحة. وبما أنها شركة رائدة، فإنها تواصل طرح منتجات مبتكرة ومتطورة.

















NURTURED BY NATURE

As a leading dairy brand in the UAE, Lacnor continues to provide highest-quality products to the Nation. It has enhanced its Dairy Segment by adding 3 innovations to its portfolio: High Protein Milk, Smoothies (Drinkable Yoghurt) and Laban (Flavoured Laban).



لاكنور هي علامة رائدة تابعة للشركة الوطنية للمواد الغذائية ضمن فئتي العصائر والألبان عالية الجودة وتواصل الشركة تعزيز حضورها بالسوق المحلي حيث طرحت ثلاث منتجات جديدة وهي حليب عالي البروتين، سموذي (روب شراب) ولبن (روب منكّه).































A HERITAGE OF GOODNESS

Gulf & Safa Dairy is one of the oldest dairy companies founded in 1964 with over 55 years of successful presence in the UAE. The brand has been providing flavoursome quality dairy products that evoke a sense of tradition and freshness. Gulf & Safa Dairy is renowned for its popular sub-brand Laban Up. The extensive range includes Long and Short-Life Dairy Products like Flavoured Milk, Yoghurt, Laban UHT, Labneh, Cheese and Cream. All the product categories are available in convenient pack sizes and have found good appeal amongst locals and expatriates across the UAE.



تعتبر الخليج والصفا واحدة من أقدم شركات الألبان في الإمارات حيث تأسست عام 1964 وبالتالي فلها تاريخ يمتد لأكثر من 55 عاماً من النجاحات والإنجازات بالدولة. تتميز العلامة بمنتجاتها عالية الجودة والمنكّهة والتي تمزج بين الأصالة والانتعاش. وتمتلك الشركة علامة تابعة أخرى وهي لبن اب والتي تحظى بشهر واسعة. لدى الشركة مجموعة كبيرة من المنتجات منها الألبان طويلة وقصيرة الأجل، والحليب المنكّه، الروب، اللبن طويل الأجل، اللبنة، الجبن والكريمة. تتوفر كافة تلك المنتجات في عبوات مختلفة الأحجام وتحظى بثقة أبناء الإمارات والمقيمين على السواء.

















FRUIT FUN FOR EVERYONE

Melco established in 1982, provides a comprehensive range of refreshing and tasty juice products in various sizes - Melco Kido and Melco Cool and zesty flavours. The Melco Kids line is available in Mango, Orange and Fruit Cocktail, while Melco Cool includes the same plus a Litchi juice, Melco's newest addition. Each juice conveys an element of fun through its cheerful and bright packaging.

عصير فواكه كله مرح وسعادة للجميع

تأسست ملكو عام 1982، وتقدم للمستهلكين تشكيلة واسعة من المنتجات المنعشة واللذيذة بأحجام ونكهات مختلفة ومنها ملكو كيدو و ملكو كوول. تتوفر تشكيلة ملكو للأطفال بعدد من النكهات منها المانجو، البرتقال وكوكتيل الفواكه بينما تشمل ملكو كوول نفس مجموعة النكهات السابقة بالإضافة إلى عصير ليتشى، وهو أحدث الإضافات. إن كل منتج يقدم نوع خاص من المرح للمستهلك ويمنحه شعوراً بالانتعاش والذى يتكامل مع العبوة

































PURE AND NATURAL DAIRY FAVOURITES

One of the first manufacturers of dairy products in the UAE, Milco's line of products is created from the most natural and pure ingredients cultivated by trusted farmers with whom the brand has worked for many years. The line includes Yoghurts, Labneh, Milk, and Cheese. Their revolutionary move pioneered the use of refrigerated trucks to enhance the quality of the product during delivery to its customers.

الألبــان النقية والطبيعية المفضلة

هي واحدة من أبرز الشركات المصنعة لمنتجات الألبان بالإمارات، حيث تصنع تلك المنتجات من أنقى المواد الطبيعية والتي يقوم بزراعتها المزارعين الموثوقين والتي تتعامل معهم الشركة لسنوات طويلة. وتشمل منتجات الشركة الروب، اللبنة، الحليب والجبنة. يذكر أن ميلكو، استخدمت في السابق الشاحنات المبردة لنقل المنتجات وبالتالي كان نقلة كبيرة ما مكن المستهلكين الحصول على منتجات عالية الجودة وفي وقت قصير.







A WHOLESOME ADDITION TO EVERY MEAL

Royal Bakers perfectly complements meals and snacks with the addition of delicious specialty breads including Sliced Breads, Arabic Breads, Buns, Rolls, Pastries, Sweet Treats, Cakes, Croissants and other bakery products under the highest food quality and safety standards.



تحلو الوجبات و الوجبات الخفيفة عندما تضيف إليها شرائح الخبز اللذيذ من رويال بيكرز، الخبز العربي، الكعك، اللفافات، الحلويات، الكرواسون وغيرها من المخبوزات التي تنتج وفقاً لأعلى معايير الجودة والأمان















